
 

LAF Prezidija 27.12.2017. sēdes protokols 
Sēdes numurs: 13/2017; Vieta: Rīga, Gustava Zemgala gatve 71 

   

Laiks #. Darba kārtība Piezīmes  

18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

 

18:05 2. Apelācijas tiesas ziņojums A.Zvingēvics ziņo par 

noritējušām apelācijām 

18:30 3. LAF Sacensību kalendārs plāns Kalendāra plāns 

18:40 4. LAF Budžeta izpilde 2017 un 2018. gada plāns 

- TD iesniegums par budžetu 

- Tiesnešu dienesta iesniegums par finansējumu uz F1 

 

 Sekretariāta budžets 

19:00 5. Semināri 2018 

- Rallija seminārs 

- Off – road seminārs 

- Sacensību vadītāju un komisāru seminārs 

Komisiju nozīmētie 

pārstāvji 

19:10 6. Komisiju ziņojumi 

- SAK ziņojums – jaunais komisijas vadītājs E. Kalve 

- Rallija komisijas ziņojums 

J.Mūrnieks, E.Kalve 

J.Krastiņš 

19:40 7. Tehniskā dienesta ziņojums Ģ.Auziņš  

19:50 8. Dažādi 

- Jaunā logo lietojums ar komisijām 

 

 

20.00 9. Nākamās sēdes datuma noteikšana  

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

 

1. Andris Zvingēvics, Viceprezidents 

2. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

3. Jānis Krastiņš, Rallija k. p-ājs (no 18:10) 

4. Valdis Brutāns, Kartinga k. p-ājs 

5. Eduards Kalve, SAK p-ājs 

6. Inta Ulme, KK p-āja 

7. Gabriels Žīgurs, Rallyraid k –pājs 

8. Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

 

 

 

Bez balsstiesībām:     Nav ieradušies: 

1. Ilona Gaigole, LAF grāmatvede 

2. Irēna Krastiņa 

3. Gunārs Kosojs, LAF pārstāvis FIA Off – 

road komisijā 

4. Ģ.Auziņš, TD vadītājs 

5. J.Mūrnieks, bijušais SAK k. p-ājs 

 

1. Jānis Naglis, Prezidents 

2. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

3. Raimonds Kisiels, Viceprezidents 

 

 

 

Sēdi protokolē: K.Pavlovska 



1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

Sakarā ar to, ka sēdē nav prezidents J.Naglis, izskan priekšlikums pārcelt 4.punkta izskatīšanu uz 

nākamo prezidija sēdi. Sēdi vada L.Medne. 

 

Nolēma:  

Pārcelt darba kārtības 4.punktu par budžeta izskatīšanu uz nākamo prezidija sēdi. Citu izmaiņu 

darba kārtībā nav. 

 

Balsojums: 

Par: 7 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme)  

Pret: 0 

Atturas: 0 

 

2. Apelācijas tiesas ziņojums. 

 

Apelācijas tiesas vadītājs A.Zvingēvics ziņo par notikušajām Apelācijas tiesas sēdēm. Par vienām 

autošosejas sacensībām („Summer Race 2018”) tika saņemti 2 apelācijas iesniegumi, kas ir vēl 

nebijis precedents LAF vēsturē. Iesniegumi tika saņemti no A.Petrovas (no Lietuvas) un 

A.Laipnieka. 

 

Ierodas J.Krastiņš. A.Zvingēvics turpina. Rūpīgi izskatot abus gadījumus, Apelācijas tiesa lēma 

noraidīt abas apelācijas un informēja iesniedzējus par iespējām pārsūdzēt Apelācijas tiesas lēmumus 

FIA. A.Petrovas nosūtīja pieteikumu FIA, taču LAF saņēma pirmo atbildi no FIA, ka pārsūdzēšana 

pagaidām neizskatās pamatota un visticamāk FIA to noraidīs. 

 

Nolēma:  

Pieņemt zināšanai A.Zvingēvica ziņojumu. 

 

 

3. LAF sacensību kalendāra plāns. 

 

Linda Medne lūdz visu komisiju vadītājus vēlreiz caurskatīt savu sacensību kalendāru un precizēt 

datumus, jo pašreizējā plānā ir vairākas sacensības, kuras pārklājas kā arī nav precīzas informācijas. 

L.Medne sola vēlreiz visiem izsūtīt pēdējo ielaboto versiju, lai komisiju vadītāji varētu visu 

pārbaudīt. 

 

Nolēma:  

Pieņemt zināšanai, uzdot komisiju vadītājiem vēlreiz caurskatīt pēdējo kalendāra projektu un 

pārliecināties, ka viņu pārstāvēto komisiju sporta veidu sacensību grafiks ir pareizs. Ņemt vērā, ka 

nevienas nacionālās sacensības nedrīkst pārklāties ar Eiropas vai Pasaules mēroga sacensībām 

Latvijā. 

 

Balsojums: 

Par: 8 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme, J.Krastiņš) 

Pret: 0 

Atturas: 0 



5. Starptautiskie semināri 2018.gadā 

 

Ziņo L.Medne. Uz FIA Off-road semināru dosies J.Krastiņš, L.Medne, G.Kosojs G.Freimanis un 

Ģ.Auziņš uz rallija semināru dosies J.Krastiņš, R.Pozņaks, uz sacensību vadītāju un komisāru 

semināru dosies J.Krastiņš G.Kosojs un L.Medne . 

 

Nolēma:  

Apstiprināt semināru apmeklējumu iepriekš minētajos sastāvos 

 

Balsojums: 

Par: 8 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme, J.Krastiņš) 

Pret: 0 

Atturas: 0 

 

6. Komisiju ziņojumi. 

 

Ziņo bijušais SAK padomes priekšsēdētājs J.Mūrnieks. 2017.gada 16.decembrī notika SAK biedru 

pilnsapulce. Uz padomes priekšsēdētāja amatu bija pieteicies 1 kandidāts – E.Kalve, kurš arī 

ievēlēts amatā. J.Mūrnieks pats vairs nav kandidējis. Novēl E.Kalvem daudz enerģijas un veiksmes, 

pildot jaunos pienākumus. E.Kalve pateicas un saka, ka plānu ir daudz, tikai jāsāk īstenot. 

 

Ziņo rallija komisijas padomes priekšsēdētājs J.Krastiņš. 2017.gada 20.decembrī notika rallija 

komisijas biedru pilnsapulce. Uz padomes priekšsēdētāja amatu rallija komisija izvirzīja J.Krastiņa 

kandidatūru, jo līdz noteiktajam termiņam citu pretendentu iesniegumi netika saņemti. Ar balsu 

vairākumu J.Krastiņš atkārtoti ievēlēts amatā. Izmaiņas rallija komisijas turpmākajā darbā – biedru 

pilnsapulcē nolemts atbalstīt priekšlikumu papildināt komisijas sastāvu, tagad tajā ir 12 dalībnieku. 

 

 

7. Tehniskā dienesta ziņojums. 

 

Ziņo tehniskā dienesta vadītājs Ģ.Auziņš. Palikusi formalitāte – prezidijam jāapstiprina Tehniskā 

dienesta tiesnešu sastāvu 2018.gadam un Tehniskās komisijas vadītāja un tehnisko tiesnešu 

pienākumu aprakstu.  

 

Nolēma:  

Tehniskā dienesta tiesnešu sastāvu 2018.gadam  un Tehniskās komisijas vadītāja un tehnisko 

tiesnešu pienākumu aprakstu , izlabojot „tehniskais komisārs” un „tehniskais tiesnesis” 

 

Balsojums: 

Par: 8 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme, J.Krastiņš) 

Pret: 0 

Atturas: 0 

 

8. Dažādi. 

 

Jauno komisiju logo lietojums. Ziņo L.Medne. Lai varētu aizpildīt „caurumus” (piemēram, ievadot 

sacensības mājaslapas kalendārā), kad nav vizuālu uzskates līdzekļu nepieciešamības gadījumā, kā 

arī, lai aizstātu savu aktualitāti zaudējušos un novecojušos logo, tika pieņemts lēmums izveidot 

komisiju logo, kas būtu vienotā stilistikā ar jauno LAF vizuālā tēla konceptu. Šī logo lietojums nav 

obligāts, taču, ja to lieto uz dokumentiem, nav vajadzības dublēt ar LAF logo, jo tajā jau ir iekļauts 

galvenais LAF jaunā logo elements – aplis ar burtiem LAF. Šī logo lietojums arī neizslēdz jau 

pastāvošu, piemēram, čempionātu logo lietojumu. 

 

Nolēma:  

Apstiprināt jauno komisiju logo lietojumu. 

 



Balsojums: 

Par: 8 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme, J.Krastiņš) 

Pret: 0 

Atturas: 0 

 

9. Nākamās sēdes datuma noteikšana 

 

Nolēma:  

Noteikt nākamo prezidija sēdes datumu: 17.01.2018. 

 

Balsojums: 

Par: 8 (A.Zvingēvics, L.Medne, K.Vīdušs, G.Žīgurs, V.Brutāns, E.Kalve, I.Ulme, J.Krastiņš) 

Pret: 0 

Atturas: 0 

 

Sēde beidzas plkst. 19.40. 

 

 

 

 


